
Referat af møde i beboerhusgruppen d. 7. 3.2023 i beboerhuset i beboerhuset kl. 18.

Vi var Rita, Birthe, Dorte, Ivette, Ervin, Kristian, Morten og Henrik. Afbud fra Karen-Margrethe.

1. Godkendelse af dagsorden.
2. Godkendelse af referat fra d. 7.2.2023.
3. Evaluering af februar arrangementer.
4. Beboerhuset og kommende arrangementer.
5. Udlånet.
6. Beboermødet d. 14.2.2023. Hvad blev besluttet.
7. Nordeafonden v/ Kristian, Henrik og Birthe.
8. Beboermøde d. 13.4.2023 med beretning og valg.
9. Evt.
10. Næste møde.

Opsamling.

Galgenfuglen, liste og ophængning. Ikke sat navn på.

Nedsættelse af planlægningsgruppe til jubifest 2026. Birthe vil gerne være med.

Afskærmning af lamper i entré. Ervin.

Ad. 1. Der blev tilføjet et nyt punkt 8 vedrørende beboermøde med valg.

Ad. 2. Ervin har lavet et forsøg med at afskærme lamperne i indgangen til højre, med et stykke
pap, så de ikke skinner i øjnene når man kikker på de ophængte billeder. Det ser godt ud. Vi
afventer kommentarer.

Kristian mangler at skrive om depositumforhøjelsen ved leje af beboerhuset, til Galgebakkeposten.

Referatet blev godkendt.

Ad. 3. David Trads biblioteksarrangementet var udsolgt (gratis), men der kom kun 2/3 dele.
Ærgerligt. Fastelavn gik rigtig godt, alle tønder blev slået ned og beboerhuset var fyldt. (100
fastelavnsboller passer fint). Benny Andersen aftenen var meget vellykket, både mad og musik og
fortælling om Benny Andersen.

Ad. 4. Forårsfest d. 29.4. Svendborgorkesteret kommer. Maden er steg, kartofler, sovs, salat og
citronfromage, som Rita og Birthe laver fredag. Madholdet er Beboerhusgruppen (Dorte er
desværre børnebørnspasser denne dag).

Needgang d. 16.3, som er et biblioteksarr. Fredagsbar d. 31.3. Koreftermiddag med Vox Venue d.
25.3 med kaffe og kage.

Ad. 5. Det går stille og roligt. Henrik har ikke købt den nye boremaskine endnu. Der er ikke så
meget run på.

Ad. 6. Beboerhusgruppens plan for torvet blev vedtaget. De store sten/fliser i rækken ind mod
petange banen fjernes også. Det ligger åbent hvilket træ der skal på betonkanten. Det indgår i
ansøgning til Nordeafonden. Betonkanten skæres væk af E og P. Efterarbejdet kan betales af
pubkontoen, hvis ikke Kenneth har en konto der kan betale. Ervin foreslog at der lægges fliser,
mangen til dem der i forvejen ligger ud for beboerhuset ovenpå den afskårne betonkant. Der skal



laves en rampe til kørestole, barnevogne og vogne med borde mm. Ervin og Henrik laver en aftale
med Kenneth og aftaler efterarbejdet.

Ad. 7.Kristian har deltaget i et webinar vedr. Nordeafonden som har fællesskab som formål. Der
kan søges 200.000 kr. og op til 1. mio. Vi kan godt tænke stort omkring Torvet og arrangementer
og meget mere. Morten, Birthe, Kristian og Henrik laver et forslag til næste møde.

Ad. 8. Vi talte om status på tilbygningen og vi vil gerne have indkaldt et byggeudvalgsmøde.
Birthe tager det med til GAB møde.

Dorte sender beretningen fra 2022 ud til alle onsdag d. 8.3 og så laver alle input i løbet af en uge
og så laver Dorte et forslag til beretning som vi mødes om d. 21.3 kl. 14 i beboerhuset. Vi skal
have status på tilbygningen, plan for Torvet, status vedr. arr./spisehuse i lyset af at halvdelen af
beboerne er væk.

Alle de tilstedeværende genopstiller. Karen-Margrethe havde meldt afbud til mødet. Dorte sender
opstillingsblanketten ud til alle.

Ad. 9. Ikke noget.

Ad. 10. Næste møde er d. 11.4.2023 kl. 18 i beboerhuset. Den første tirsdag i april er lige før
påske.

Dorte

D. 8.3.2023.


